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Zápis č.9/2020 
ze zasedání Zastupitelstva obce Přepeře 

konaného dne 12. listopadu 2020 na OÚ v Přepeřích 
 

1. / Zahájení 

  

Přítomni: v 18:00 hodin dle prezenční listiny bylo přítomno 9 zastupitelů. Pozdní příchod 

ohlásila Ing. Krsková Eva a Ing. Malý Petr. Počet hostů: 1 občan. Zasedání řídil starosta Ing. Sajdl 

Luděk, po přivítání na řádně svolaném jednání Zastupitelstva obce Přepeře seznámil přítomné s 

programem. 

 

Program:  

1.   Zahájení.  

2.   Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu.  

3.   Kontrola usnesení z minulého zasedání č.8/2020 ze dne 8. října 2020. 

4.   Návrh rozpočtového opatření č.6/2020.  

5.   Informace o plánovaných investičních akcích. 

6.   Došlá pošta – důležité informace z úřadu. 

7.   Diskuse. 

8.   Zpráva návrhové komise.  

9.   Závěr.  
 

Nikdo nic nedoplnil ani nepožadoval žádnou jinou změnu programu. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

2. / Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

 

Starosta obce navrhl složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu: 

Návrhová komise: Kudrnáč Tomáš 

   Dlouhá Alena 

Ing. Brožek Bohdan 

Ověřovatelé:   RNDr. Semler Miloslav   

   Náhlovský Lukáš 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

3. / Kontrola usnesení z minulého zasedání 

 

Starosta přečetl usnesení číslo 8/2020 ze dne 8. října 2020 a k jednotlivým bodům se vyjádřil. 

Společně se zastupiteli usnesení zkontrolovali. Nikdo neshledal nesrovnalosti, vše bylo v pořádku. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení z 8. zasedání Zastupitelstva obce Přepeře konaného dne 8. října 2020 bylo splněno. 

 

4. / Návrh rozpočtového opatření č.6/2020 

 

Starosta vysvětlil návrh rozpočtového opatření, který byl zaslán v podkladech zastupitelům, 

doplnil informaci o stavu na účtech obce (KB+ČNB) a sice 38.970.711,99 Kč ke dni 11. 11. 2020. 

RO č.6 řeší jen výdajovou stránku, kde upravujeme jednotlivé položky, přesuny v položkách, nebo 

mezi položkami. Přesunem z krizového řízení do materiálu řešíme 15 tis. Kč na nákup respirátorů 
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FFP2, přidáváme 20 tis. Kč na VS (veřejné služby … SMS servis, revize, školení), 15 tis. Kč na 

dárkové tašky a přáníčka, 2 tis. Kč pytle na odpad, 30 tis. Kč výroba skříně na aparaturu a stan 

(v sokolovně) a nákup nové skartovačky, 20 tis. Kč VS materiál (nabíječka autobaterií, nová záložní 

UPS pro počítač na OÚ), dále přesouváme z investic na opravy VO 500 tis. Kč (nově bude osvětlená 

celá II/610 v obci), a nakonec ještě přidáváme 14 tis. Kč na el. energii pro VO. Rozdíl bereme 

z položky nákup čp. 45. Dotaz směřuje na náklady na SMS servis, kterým informujeme spoluobčany. 

Místostarosta vysvětluje, jak se účtuje: jedna SMS stojí cca 1,- Kč bez DPH. Obsáhlejší zpráva, která 

obsahuje cca 4 novinky se rozloží na 3 SMS (tedy cca 3,60,- Kč). Posíláme asi na 280 čísel (1008,-

Kč), zpravidla 4x do měsíce (4032,-Kč). Nabízí se řešení, kde se platí měsíční paušál, ale informace 

jsou prioritně zasílány na aplikaci chytrého telefonu, který nemá každý. Paušály se pohybují cca 

kolem 8 tis Kč měsíčně. Takže i při nepříznivé ceně za jednu SMS nás tento, aktuálně používaný, 

systém stojí měsíčně méně. Pokud by někdo narazil na nějakou zajímavou nabídku, určitě dejte vědět, 

můžeme to prověřit a vyzkoušet. Další dotazy nejsou. Hlasováním tedy schvalujeme rozpočtové 

opatření č.6/2020. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje rozpočtové opatření č.6/2020 dle předloženého návrhu. 

 

 

5. / Informace o plánovaných investičních akcích 

Od tohoto bodu je přítomen Ing. Malý Petr a Ing. Krsková Eva.  

 

I. etapa stavby chodníku na Potůček (od III. ulice – k železničnímu přejezdu). Včera dorazil 

dopis z LK s důležitou informací – máme Radou LK schválený návrh smlouvy o smlouvě budoucí 

darovací na pozemky pod chystaným chodníkem ke trati. Záměr je vyvěšen a nyní čeká na schválení 

naším zastupitelstvem a zastupitelstvem kraje. Jedná se o bezúplatný převod a souhlas s umístěním 

stavby dle projektu. Pokud souhlasíme, musíme schválit a dát do Liberce na vědomí. Připomínky je 

možné podat do příštího pátku a Zastupitelstvo LK bude smlouvu schvalovat 1.12.2020. Dotazy 

nejsou. (hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje návrh smlouvy o smlouvě budoucí darovací (č.j. 

OL/2915/2020) s Libereckým krajem o bezúplatném převodu pozemků určených pro I. etapu stavby 

chodníku na Potůček (podél silnice III/27915). 

 

II. etapa stavby chodníku na Potůček (od železničního přejezdu – na Potůček pod hřiště). 

Pokračuje projektování varianty po levé straně částečně při silnici a částečně na okraji pole. Nabízí 

se i varianta možného převodu této silnice do majetku obce, silnici zúžit a chodník zbudovat při 

pravém okraji vozovky (na straně u rozvodny ČEZ) v šíři cca min. 1,2m. Toto budeme ještě 

diskutovat a musíme vybrat rozumné řešení. 

 

Veřejné osvětlení (VO) podél silnice II/610. Doplníme a už máme i objednáno 19 nových 

LED svítidel pro úsek z křižovatky na kraj obce směr Příšovice. Umístíme je, až na jednu výjimku na 

novém sloupu v zahradě ZŠ, na stávající sloupy ČEZ, případně konzole na domech. Tím bude část 

silnice II/610 v obci kompletně osvětlena, naváže na osvětlení cyklostezky na Příšovice a na osvětlení 

chodníku k Turnovu. 

 

Veřejné osvětlení (VO) – další úseky k modernizaci. Následovat bude II. ulice, kde musíme 

s projektantem doladit poslední záležitosti pro „rozjezd“ stavby (zde bude VO na nových sloupech). 

Další velmi nutný úsek je na Závodí, kdy budeme také využívat stávající sloupy ČEZ. 

 

Chodník od bytovek kolora až k hlavní ulici. Musíme se rozhodnout, jak budeme řešit tento 

úsek, po které straně chodník povedeme. Bohužel se dá předpokládat, že pokud ho vybudujeme po 
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pravé straně (na straně bytovek kolora) bude využíván hlavně k parkování.  Modernizace chodníku 

přímo u bytovek kolora je již připravena k realizaci. 

 

Karlák – rekonstrukce IS a povrchu komunikace. S VHS řešíme častou poruchovost 

vodovodu. I podle SčVAK je nutné naplánovat jeho rekonstrukci. Při této příležitosti jsme nechali 

prověřit kamerou a následně i strojně vyčistit naší dešťovou kanalizaci. Bohužel se nám potvrdilo, že 

je ve velice špatném stavu, místy dokonce popraskaná a zborcená. Stav je nevyhovující a musíme 

přistoupit k její rekonstrukci. Celé to budeme projektovat a realizovat společně s VHS. VHS zaplatí 

výměnu vedení vody a část povrchů a na nás zbyde zaplatit výměnu kanalizace a zbytek povrchů, a 

to včetně finálního povrchu v nové ulici pod hřbitovem. 

 

Cyklotrasa na Všeň. Aktuálně je v běhu inženýrská činnost – projektování celé cyklostezky 

až do Svijan. Projektování je plánováno až do jara 2022. Poté bude stavba po úsecích. Na úseku 

Přepeře – Všeň budeme asi převažujícím investorem. 

 

Další drobnější stavby. Tyto akce si nejprve i s termíny projednáme a připravíme na 

pracovním jednání, než je představíme veřejnosti. Nepůjde udělat všechno, ale něco jistě ještě 

zvládneme (např. výměna umělého povrchu na hřišti, celková přestavba hřbitovního domku, diskuse 

s vlastníky pozemků okolo hřbitova o perspektivě výstavby bydlení, totéž s vlastníky pozemků v 

pokračování 3.ulice, nějaká pomoc vlastníkům lokality za bytovkami kolora s výstavbou IS pro jejich 

RD,…). Dotazy směřují na opravu obecní bytovky. Je potřeba zde začít řešit kromě odvlhčení opravu 

střechy (zatékání), balkony, fasádu. Musíme už začít a jen o tom nemluvit. Začne se postupnou sanací 

vlhkosti, která už je domluvená a objednaná. Investice to bude velká, ale je potřeba. Pověříme starostu 

zahájením těchto prací. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

  Zastupitelstvo obce Přepeře pověřuje starostu zahájením projektu rekonstrukce obecní 

bytovky č.p. 115 a 116 Přepeře. 

 

 

6. / Došlá pošta – důležité informace z úřadu 

 

 MŠ škola Přepeře – žádost o čerpání z rezervního fondu. Jako svého zřizovatele nás oslovila 

MŠ Přepeře s touto žádostí. Žádají nás o povolení čerpání z rezervního fondu MŠ v roce 2020 do 

výše 60 tis. Kč. Jako důvod uvádí pokrytí zvýšených nákladů v souvislosti s pandemií koronaviru 

(nákup generátoru ozónu, dezinfekce, čistící a úklidové pomůcky, vysavač, papírové ručníky, držáky, 

výpadek školného). V rezervním fondu MŠ je 375 tis. Kč. My s tím musíme souhlasit.  

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje žádost MŠ Přepeře o čerpání z rezervního fondu v roce 

2020 do výše 60.000,- Kč na zajištění zvýšených nákladů spojených s pandemií koronaviru. 

(dezinfekce, generátor ozónu, úklid…) 

 

 FK Přepeře – žádost o dotaci na zajištění činnosti mládeže. Pan Kupka Michal nás ve jménu 

FK Přepeře žádá o finanční podporu ve výši 50 tis. Kč na sportovní činnost mládeže (vybavení, 

dopravné, startovné v turnajích a soutěžích, trenéři, pronájem hal přes zimu a soustředění). 

V rozpočtu (v dotacích na sport) na to částku máme, už i minulý rok jsme na tento účel klubu 

přispívali. Starosta ještě doplnil, že fotbalový stadion v Přepeřích už je zkolaudovaný. Vyúčtování 

bude do poloviny prosince 2020. Je potřeba ještě říci, že FK Přepeře má vyměřenou částku za vyjmutí 

ze zemědělského půdního fondu (areál stadionu) ve výši cca 55 tis. Kč ročně, 30% z této částky se 

vrací do obecní pokladny. Za roky 2018, 2019 a 2020 bude platit najednou cca 167 tis. Kč do konce 

roku (30% z toho opět do obecní pokladny). Dotazy nejsou. 

(hlasování: pro 9 / proti 1 / zdržel 1) 
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Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace 

pro FK Přepeře z.s. ve výši 50.000,- na zajištění sportovní činnosti mládeže v roce 2020. 

 

 

Pošta: 

 Severočeské komunální služby s.r.o., Jablonec nad Nisou – nás informují o úpravě cen a 

zasílají nový ceník. Zvýšení ceny asi o 3,3%.  

 

 MěÚ Turnov – životní prostředí – vodoprávní řízení na čistírnu odpadních vod u novostavby 

manželů Dědkových pod Sklostrojem.  

 

MěÚ Turnov – st. úřad – kolaudace RD manželů Frýdových (novostavba).  

 

MěÚ Turnov – st. úřad – kolaudace prodloužení plynovodu na Potůčku – 3 nové RD. 

 

MěÚ Turnov – odbor dopravní – rozhodnutí změna licence pro BusLine, změna vedení linky 

322, přidává se zastávka u Lidlu. Změna v JŘ od 13.12.2020. 

 

Dopis od starosty Turnova a starostky Semil. Obdrželi všichni starostové jejichž obce jsou 

členy VHS. V dopise informují o stanovách VHS, jednání v Radě sdružení VHS a celkově o 

fungování VHS a dávají na vědomí o rozhodnutí Rady města Turnova o schváleném záměru o 

vystoupení města Turnova z VHS a pověření starosty Turnova o zahájení jednání a předložení 

zastupitelstvu. K tomu se připojila i starostka Semil. 

 

 

8. / Diskuze 

 

Ing. Sajdl: - informoval o internetových stránkách obce, web je spuštěn stále v testovacím 

provozu, ale nyní už nově v zabezpečeném režimu https, vše se ještě dolaďuje 

a vylepšuje, následovat bude spuštění el. úřední desky u budovy OÚ během 

příštích týdnů, nyní už budeme instalovat do betonového základu stojan ÚD 

 - rekonstrukce malého mostu přes Jizeru – úterý 17.11. proběhne frézování 

asfaltů, 26.11. pokládka asfaltu a 3.12. se bude předávat KSS LK hotový most 

do užívání 

 - rekonstrukce velkého mostu přes Jizeru – v prosinci se má ozvat projektant, 

projednáme s ním vše ohledně stavby (architektura, chodník, …) 

 - do konce listopadu plánujeme roznést seniorům balíček (taška, přání, 

kalendář, tužka) příští týden už to budeme připravovat 

 - dotaz z minula na „rakytníkáře“ p.Koška, exekuce není na pozemky, ale jen 

na menší částku 

 - musíme rozhodnout, jestli budeme pořádat rozsvícení vánočního stromku 

29.11.2020, je pravděpodobné, že bude ještě prodloužen nouzový stav v ČR, 

který by tomu jistě zamezil, nechceme iniciovat riziková setkání, proto 

navrhujeme akci také zrušit, nikdo nemá jiný návrh, akci tedy zrušíme 

 - informoval o restartu školního roku ve škole, u nás v Přepeřích na ZŠ začínají 

18.11.2020 I. II. a IV. ročník, v jídelně máme karanténu, ale to bude snad příští 

týden v pořádku 

Pan Kudrnáč:  - informoval o zrušených listopadových akcích, bazén 13.11., setkání důchodců 

27.11., schůze SDH 28.11., rozsvícení stromku 29.11., do konce roku tedy už 

zbývá jen 4.12. bazén, uvidíme, jestli se ho podaří uskutečnit 
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 - s divadlem Semafor komunikujeme o možném přeložení divadelního 

představení Kytice (1.12.) na které máme zakoupené vstupenky, pokusíme se 

domluvit nový termín na jaro 2021 

 - poděkoval TJ Sokolu Přepeře a panu Náhlovskému za zajištění výroby a 

montáže skříně pro umístění aparatury na balkoně v sokolovně, fakturu už 

máme, obratem proplatíme 

Ing. Brožek:  - upozornil na nutnou instalaci dopravní značky na Závodí – slepá ulice a 

omezení rychlosti a opravu díry po sloupku St.: už jsme upozornili 

stavbyvedoucího, dojdu se tam podívat 

 - v Jizeře – odpadním kanálu tekla bíle zakalená voda St.: upozorníme 

p.Drobníka z Kreditcentra 

Paní Dlouhá: - upozornila na zakázané parkování na chodnících na Potůčku  

 - připomněla nutnost měření rychlosti na Potůčku St.: upozorníme policii 

Ing. Malý:  - upozornil na propadlý nový kanál (před statkem u „Rajtrů“) 

Ing. Novák: - na příštím pracovním jednání budeme řešit další st. akce a termíny realizací 

 - opět upozornil na častý nepořádek kolem kontejnerů 

RNDr. Semler: - doplnil informaci o majiteli pozemku „zahornova“, o kterém minule mluvil 

v souvislosti s návrhem stavby rybníku  

Ing. Krsková:   - informovala o zrušení adventního koncertu v kostele 

Paní Vinterová - upozornila, na špatně označenou uzavírku při rekonstrukci přejezdu St.: 

upozornili jsme na to, ale zítra uzavírka končí 

 

 

9. / Zpráva návrhové komise 

 

 Za návrhovou komisi přečetl pan Kudrnáč Tomáš návrh usnesení č.9/2020. Nikdo neshledal 

v návrhu chybu ani nenavrhl jeho úpravu. 

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce přijalo na dnešním zasedání usnesení, které je přílohou tohoto zápisu. 

 

 

10. / Závěr 

 

 Starosta poděkoval všem za účast. Nejbližší zasedání zastupitelstva obce proběhne ve čtvrtek 

17. prosince 2020 od 18:00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu. Termín pracovní schůze 

zastupitelstva je 7. prosince 2020 v 17:15 hod na OÚ.  


